
Jeg kom i kontakt med klinikken Dine Øjne efter jeg blev ramt af en bold i hovedet, og var 
diagnosticeret med hjernerystelse. Jeg er til dagligt professional håndboldspiller og efter et par 
måneder, hvor det stadig ikke blev bedre med hovedet, fandt vores fys ud af, at jeg havde problemer 
med mine øjne. Via ham kom jeg i kontakt med Bettina og her kunne jeg allerede hurtigt komme 
forbi til en screening. 
 
Jeg var overrasket da vi fandt ud af, at jeg havde fået mange synsforstyrrelser pga. min 
hjernerystelse. På den anden side var jeg glad for, at vi fandt problemet og, at jeg havde noget at 
arbejde med.  
 
Bettina har været meget forstående, hjælpsom, tålmodig og mest af alt et lyttede øre som forstod 
hvordan jeg havde det.  
Efter hver behandling fik jeg forskellige øvelser med som jeg kunne lave derhjemme.  
 
I sidste uge var jeg til min sidste behandling hos Dine Øjne, hvor mine resultater var overraskede 
gode. Efter et års forløb har jeg det meget bedre igen, både min øjne og fysisk. Jeg er tilbage på 
håndboldbanen og ved ikke hvordan jeg kan takke Bettina for at hjælpe med at opnå dette.  
 
Jeg sender de største og varmeste anbefalinger til Bettina og klinikken DineØjne.  
 
Med venlig hilsen,  
 
Claudia Rompen 

 

 
 
 


